



م.أ.أ/عام/ 2021/02 التاريخ: 2021/03/31

تحية طيبة وبعد،، لمن يهمه الأمر

## الموضوع: التعاقد مع Bloomz

Referring to the above subject, our group has started contracting with Bloom-Jo since 01/10/2020, for the purpose of providing us with all services related to the designs and advertising materials of our group, whether office or designs for social networking sites, bloomz has shown a professional level both through high-end dealing and through the development of professional designs that contributed to the enhancement of the company's level on social networking sites, in addition to their efforts in building an outstanding approach designing presentations to our customers

بالإشارة للموضوع أعلاه، فقد بدأت مجموعتنا بالتعاقد مع Bloomz منذ تاريخ 2020/10/01 لغايات تزويدنا بالخدمات المتعلقة بالتصميمات والمواد الدعائية الخاصة بمجموعتنا سواءاً المكتبية أو التصاميم المعدة لمواقع التواصل الإجتماعي، وقد أظهرت Bloomz مستوى مهني سواءاً من خلال التعامل الراقي أو من خلال بناء وتطوير تصاميم إحترافية ساهمت في تطوير مستوى الشركة على مواقع التواصل الإجتماعي، هذا بالإضافة لجهودهم في بناء منظومة متميزة لتصاميم العروض المقدمة لعملائنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

عن / شركة المؤشرات الأساسية الأولى للإستشارات العالمية

المدير العام أمجد منذر الصابر



